



LEGISLATIVE LIBRARY
BIBLIOTHÈQUE DE L'ASSEMBLÉE LÉGISLATIVE

MANITOBA GOVERNMENT PUBLICATIONS MONTHLY CHECKLIST

PUBLICATIONS DU GOVERNMENT DU MANITOBA



**Volume 44
Number / numéro 2
March / mars 2018**

This information is available in alternate formats, upon request

Disponible en médias substitués sur demande

NOTE

The **Checklist** includes Manitoba government publications received during the month by the Legislative Library of Manitoba.

Departments with their branches and subdivisions, as well as boards, committees and other agencies are listed in alphabetical order under the Minister to whom they report. **All publications are listed under the issuing body.**

* Orders for items marked with an asterisk should be sent to Statutory Publications, 10th floor - 155 Carlton Street, Winnipeg MB R3C 3H8. Requests for other items should be directed to the issuing department or agency. Titles marked "Limited Distribution" are produced in limited quantities, or for a particular user group. For all titles listed, orders should be sent promptly as supplies may be quickly exhausted.

For information about agency or department addresses, please contact Manitoba Government Inquiry, 710 – 155 Carlton Street, Winnipeg MB R3C 3H8. Locally, phone 204-945-3744. Within Manitoba, phone 1-866-626-4862. Or, consult the [Manitoba Government Telephone Directory](#), available online.

Items listed in the **Manitoba Government Publications Monthly Checklist** are available for consultation at the Legislative Library of Manitoba, 200 Vaughan Street, Winnipeg. Most titles are available for circulation to government personnel, or for interlibrary loan at 204-945-4330.

For information on the **Checklist** contact:

Government Publications
Legislative Library of Manitoba
Room 100, 200 Vaughan Street
Winnipeg MB R3C 1T5
Telephone: 204-945-7022
Fax: 204-948-1312

The [current issue of the Checklist](#) is posted on the Internet.

AVIS

La liste que voici inclut les publications du Gouvernement du Manitoba que Bibliothèque de l'Assemblée législative a reçues au cours du mois.

Vous trouverez, en ordre alphabétique, les différents ministères provinciaux ainsi que les directions et subdivisions qui les composent et les divers comités, commissions et organismes qui en dépendent. **Chaque publication est décrite sous le nom de la source dont elle émane.**

Envoyez toute demande de document au ministère ou à l'organisme qui l'a produit, sauf s'il s'agit d'une publication dont le nom est accompagné d'un astérisque, en lequel cas il faut passer commande auprès des Publications officielles, 155, rue Carlton, 10e étage, Winnipeg, Manitoba, R3C 3H8. La mention "Tirage limité" indique qu'un document a été produit à un nombre réduit d'exemplaires ou à l'intention d'un groupe particulier de lecteurs. Commandez sans tarder, car les réserves peuvent s'envoler rapidement.

Pour connaître l'adresse d'un ministère ou d'un organisme, communiquez avec le Service de renseignements au public, 710 – 155 rue Carlton, Winnipeg, R3C 3H8. À Winnipeg téléphonez au 204-945-3744; ailleurs au Manitoba, composez, sans frais, le 1-866-626-4862. Vous pouvez également consulter l'annuaire gouvernemental ([Manitoba Government Telephone Directory](#)), disponible en ligne.

Toutes les publications de la liste peuvent être consultées à la Bibliothèque de l'Assemblée législative du Manitoba, 200 rue Vaughan, bureau 100, Winnipeg. De plus, la plupart des documents peuvent être mis en circulation au sein de la fonction publique ou être prêtés à une autre bibliothèque (veuillez téléphoner au 204-945-4330). Pour recevoir des renseignements supplémentaires, veuillez téléphoner au 204-945-7022, ou par télécopieur au 204-948-1312.

Le [numéro courant de la Liste mensuelle](#) est affichée sur Internet.

Digital Collection of Manitoba Government Publications

You may search digitized Manitoba government publications directly in the Legislative Library's [Digital Collection](#). New titles are added continuously. Please also check our [catalogue](#) for permanent URLs to new Manitoba government publications, as well as retrospective URLs that are added continually.

From time to time the Manitoba Legislative Library adds older material to its collection and provides access through the Digital Collection to the PDF version. We will record the existence of these publications in the *Monthly Checklist* and provide the persistent URLs to the PDFs, where available.

Because these publications are older, they may be out of print and consequently unavailable from their author departments. We will therefore flag each item with 'For Information only' in the *Monthly Checklist* and libraries are advised to print the publication from the Digital Collection if they require a hard copy for their collections. Physical copies of these items are available for onsite consultation at the Manitoba Legislative Library or for interlibrary loan.

Collection numérique des publications du gouvernement du Manitoba

La Bibliothèque de l'Assemblée législative du Manitoba assure maintenant l'archivage de certaines publications en format PDF; les adresses URL permanentes de ces titres sont maintenant publiées dans la *Liste mensuelle*, sauf indication contraire.

De temps à autre, la Bibliothèque de l'Assemblée législative du Manitoba ajoute des documents plus anciens à sa collection et permet aux utilisateurs d'y accéder en version PDF par l'entremise de la [collection numérique des publications du Manitoba](#). Nous notons l'ajout de ces publications à la *Liste mensuelle des publications du gouvernement du Manitoba* et fournissons les adresses URL permanentes des PDF, lorsqu'elles sont disponibles.

Puisque ces publications datent de quelques années, elles peuvent être épuisées et donc plus disponibles des ministères. Chaque titre répertorié dans la *Liste mensuelle* porte donc la mention « À titre d'information seulement »; les bibliothèques qui veulent ajouter des copies papier à leurs collections sont invitées à imprimer les publications à partir de la collection numérique. Comme toujours, des exemplaires de ces publications peuvent être consultés sur place à la Bibliothèque de l'Assemblée législative du Manitoba et sont disponibles par service de prêt entre bibliothèques.

OFFICIAL PUBLICATIONS / PUBLICATIONS OFFICIELLES

* The Manitoba gazette: proclamations and government notices = Gazette du Manitoba: proclamations et avis du gouvernement.

Winnipeg, Manitoba: Queen's Printer for the Province of Manitoba, 1871-

Frequency: Weekly.

Subscription: \$100.00 per year.

CURRENT EDITION: Volume 147, number 9-13 (March 3-March 31, 2018)

Legislative Assembly / Assemblée législative

Bills = Projets de loi.

Winnipeg, Manitoba: Queen's Printer, 19-- -

Electronic format only. Print from the Internet.

New Government Bills (41st Legislature, 3rd session)

12. The Red Tape Reduction and Government Efficiency Act, 2018 = Loi de 2018 sur la réduction du fardeau administratif et l'efficacité du gouvernement.

14. The Traffic and Transportation Modernization Act = Loi sur la modernisation des lois relatives à la circulation et au transport.

15. The Film and Video Classification and Distribution Act = Loi sur la classification et la distribution des films et des vidéos.

16. The Climate and Green Plan Implementation Act = Loi sur la mise en œuvre du Plan vert et climatique.

17. The Drivers and Vehicles Amendment and Highway Traffic Amendment Act = Loi modifiant la Loi sur les conducteurs et les véhicules et le Code de la route.

18. The Child and Family Services Amendment Act (Taking Care of Our Children) = Loi modifiant la Loi sur les services à l'enfant et à la famille (soins conformes aux traditions).

19. The Planning Amendment Act (Improving Efficiency in Planning) = Loi modifiant la Loi sur l'aménagement du territoire (efficacité accrue).

20. The Employment Standards Code Amendment Act (2) = Loi no 2 modifiant le Code des normes d'emploi.

22. The Queen's Counsel Act = Loi sur les conseillers de la Reine.

23. The Commodity Futures Amendment and Securities Amendment Act = Loi modifiant la Loi sur les contrats à terme de marchandises et la Loi sur les valeurs mobilières.

24. The Social Services Appeal Board Amendment Act = Loi modifiant la Loi sur la Commission d'appel des services sociaux.

25. The Non-Smokers Health Protection and Vapour Products Amendment Act (Prohibiting Cannabis Consumption in Outdoor Public Places) = Loi modifiant la Loi sur la protection de la santé des non-fumeurs et les produits servant à vapoter (interdiction de consommer du cannabis dans les endroits publics extérieurs).

26. The Impaired Driving Offences Act (Various Acts Amended) = Loi modifiant diverses lois en matière de conduite avec facultés affaiblies.

27. The Fiscal Responsibility and Taxpayer Protection Amendment Act = Loi modifiant la Loi sur la responsabilité financière et la protection des contribuables.

New Private Members` Bills (41st Legislature 3rd session)

213. The Allied Healthcare Professionals Recognition Week Act = Loi sur la Semaine de reconnaissance des professionnels paramédicaux.

216. The Human Rights Code Amendment Act = Loi modifiant le Code des droits de la personne.

[Index page for 41st Legislature, 3rd session](#)

[Page d'index pour la législature 41e, 3e session](#)

Debates and proceedings: official report (Hansard).

Winnipeg, Manitoba: Legislative Assembly of Manitoba, 1958-

Frequency: Daily when Legislative Assembly is in session.

CURRENT EDITION: Volume 71, number 15-25 (March 7-22, 2018) 41st Legislature, 3rd session

[Index page for 41st Legislature, 3rd session](#)

Index of the Legislative Assembly of Manitoba standing and special committees.

Winnipeg, Manitoba: Legislative Assembly of Manitoba, 1975/76-

Frequency: Published at the end of each session.

CURRENT EDITION: 2016/17 (41st Legislature, 2nd session)

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

Order paper and notice paper = Feuilleton et avis.

Winnipeg, Manitoba: Manitoba Legislative Assembly, 19-- -

Frequency: Daily during session.

CURRENT EDITION: number 15-25 (March 7-23, 2018) 41st Legislature, 3rd session

[Index page for all papers available online](#)

[Le plus récent feuilleton et avis](#)

AGRICULTURE / AGRICULTURE

Agri-Food and Rural Economic Development Division

Manitoba fair and events guide.

Winnipeg, Manitoba: Manitoba Agriculture, 2017-

Frequency: Annual.

CURRENT EDITION: 2018.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

Crops / Cultures

Guide to field crop protection: weeds, plant diseases, insects.

Carman, Manitoba: Manitoba Agriculture, 2017-

Frequency: Annual.

Price: \$10.00.

CURRENT EDITION: 2018.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

AUDITOR GENERAL / VÉRIFICATEUR GÉNÉRAL

Follow-up of recommendations.

Winnipeg, Manitoba: Office of the Auditor General, 2016-

Frequency: Annual.

CURRENT EDITION: March 2018 (Sessional Paper 22, 41st Legislature, 3rd session 2017/18)

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

COMMUNITIES ECONOMIC DEVELOPMENT FUND / FONDS DE DÉVELOPPEMENT ÉCONOMIQUE LOCAL

Balance sheet - condensed; income statement - condensed.

Winnipeg, Manitoba: Communities Economic Development Fund, 1972-

Frequency: Quarterly.

CURRENT EDITION: December 31, 2017

EDUCATION AND TRAINING / ÉDUCATION ET DE LA FORMATION

Government of Manitoba: Manitoba college review - system-wide report.

Toronto, Ontario: Higher Education Strategy Associates, 2017.

vi, 133, 68 pages.

Electronic format only. Print from the Internet.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

Schools' Finance Branch / Direction des finances des écoles

Enrolment report.

Winnipeg, Manitoba: Manitoba Education and Training, Schools' Finance Branch, 2017-

Frequency: Annual.

CURRENT EDITION: September 30, 2017.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

Student Aid / Aide aux étudiants

Annual report, Manitoba Student Aid.

Winnipeg, Manitoba: Manitoba Education and Training, 2017-

CURRENT EDITION: 2016/17.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

EXECUTIVE COUNCIL / CONSEIL EXÉCUTIF

Transforming the Manitoba public service: a strategy for action.

Winnipeg, Manitoba: Executive Council, 2018.

27 pages.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

FINANCE / FINANCES

Le budget du Manitoba 2018.

Winnipeg, Manitoba: Finances Manitoba, 2018.

2 volumes: Budget des dépenses et des recettes pour l'exercice se terminant le 31 mars 2019 (141 pages); Discours du budget (14 pages).

Avis: Documents budgétaires en anglais seulement.

Aussi publié en anglais sous le titre: Manitoba budget 2018.

[Document électronique archivé par la bibliothèque législative du Manitoba \(Budget des dépenses et des recettes\)](#)

[Document électronique archivé par la bibliothèque législative du Manitoba \(discours\)](#)

Manitoba budget 2018.

Winnipeg, Manitoba: Manitoba Finance, 2018.

4 volumes: Estimates of expenditure and revenue for the fiscal year ending March 31, 2019 (141 pages); Budget and budget papers (132 pages); Budget speech (12 pages); Budget in brief (1 folded sheet)

Also published in French under title: Le budget du Manitoba 2018.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library \(Budget speech\)](#)

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library \(Budget and Budget Papers\)](#)

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library \(Manitoba Estimates of Expenditure and Revenue\)](#)

GROWTH, ENTERPRISE AND TRADE / CROISSANCE, DE L'ENTREPRISE ET DU COMMERCE

Framework for economic alignment and growth: Ministry of Growth, Enterprise and Trade.

Toronto, Ontario: Deloitte, 2017.

115 pages.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

Administration and Finance Division / Division de l'administration et des finances

Supplementary information for legislative review: departmental expenditure estimates: Manitoba Growth, Enterprise and Trade.

Winnipeg, Manitoba: Manitoba Growth, Enterprise and Trade, 2016-

Frequency: Annual.

CURRENT EDITION: 2018/19 (Sessional Paper 25, 41st Legislature, 3rd session 2017/18)

Energy Division

The future is ahead of you: summary report of the Manitoba Government and City of Winnipeg Joint Task Force on Transit Electrification.

Winnipeg, Manitoba: Manitoba Growth, Enterprise and Trade, 2016.

12 pages.

Tabled paper 48, 41st Legislature, 3rd session, 2017/18.

Electronic format only. Print from the Internet.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

Petroleum Branch / La Direction des ressources pétrolières

Weekly well activity report: petroleum industry activity report.

Winnipeg, Manitoba: Manitoba Growth, Enterprise and Trade, Petroleum Branch, 2016-

Frequency: Weekly.

Electronic format only. Print from the Internet.

CURRENT EDITION: February 5-26, 2018 (4 issues)

[Index page on publisher's website for issues available online](#)

HEALTH, SENIORS AND ACTIVE LIVING / SANTÉ, DES ÂÎNÉS ET DE LA VIE ACTIVE

Administration and Finance / Division de l'administration et des finances

Supplementary information for legislative review: departmental expenditure estimates: Manitoba Health, Seniors and Active Living.

Winnipeg, Manitoba: Manitoba Health, Seniors and Active Living, 2016-

Frequency: Annual.

CURRENT EDITION: 2018/19 (Sessional Paper 24, 41st Legislature, 3rd session 2017/18)

Prairie Mountain Health / Santé Prairie Mountain

Health plus.

Brandon, Manitoba: Prairie Mountain Health, 2017-

Frequency: Monthly.

[Index page listing all editions available online](#)

Provincial Drug Programs / Direction des programmes de médicaments

Manitoba drug benefits and interchangeability formulary.

Winnipeg, Manitoba: Manitoba Health, 1992-

CURRENT EDITION: Bulletin 97-98.

Electronic format only. Print from the Internet.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library \(Bulletin #98\)](#)

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library \(Bulletin #97\)](#)

JUSTICE / JUSTICE

Criminal justice system modernization strategy.
Winnipeg, Manitoba: Manitoba Justice, 2018.
13 pages.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

Office of the Chief Medical Examiner / Bureau du médecin légiste en chef

Fatality Inquiries Act Section 43(1) report.
Winnipeg, Manitoba: Manitoba Justice, Office of the Chief Medical Examiner, 2010-
CURRENT EDITION: 2017 (Sessional Paper 26, 41st Legislature, 3rd session
2017/18)

The Provincial Court of Manitoba in the matter of: The Fatality Inquiries Act C.C.S.M.
c. F52, and in the matter of: an inquest into the death of: Christopher Chastellaine
[date of death: May 26, 2014]: report on inquest and recommendations of Associate
Chief Judge Anne Krahn, issued this 12th day of February, 2018.
Winnipeg, Manitoba: Provincial Court of Manitoba, 2018.
34 pages.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

MANITOBA BUREAU OF STATISTICS / BUREAU DE STATISTIQUES DU MANITOBA

Consumer price index report.
Winnipeg, Manitoba: Manitoba Bureau of Statistics, 1987-
Frequency: Monthly.
Subscription: \$30.00 per year.
CURRENT EDITION: February 2018

Labour force statistics report.
Winnipeg, Manitoba: Manitoba Bureau of Statistics, 1987-
Frequency: Monthly.
Subscription: \$30.00 per year.
CURRENT EDITION: February 2018.

Manitoba economic accounts: preliminary 2017 estimate.
Winnipeg, Manitoba: Manitoba Bureau of Statistics, 2018.
14 pages.

Non-residential capital expenditures report: 2016 (revised), 2017 (preliminary), 2018
(intentions).
Winnipeg, Manitoba: Manitoba Bureau of Statistics, 2018.
10 pages.

MANITOBA HUMAN RIGHTS COMMISSION / COMMISSION DES DROITS DE LA PERSONNE DU MANITOBA

MHR connections.

Winnipeg, Manitoba: Manitoba Human Rights Commission, 2001-

Frequency: Monthly.

CURRENT EDITION: Volume 18, number 1.

Electronic format only. Print from the Internet.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

MUNICIPAL RELATIONS / RELATIONS AVEC LES MUNICIPALITÉS

Municipal officials directory.

Winnipeg, Manitoba: Manitoba Municipal Relations, 2017-

Frequency: Annual.

CURRENT EDITION: 2018.

Electronic format only. Print from the Internet.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

SPORT, CULTURE AND HERITAGE / SPORT, DE LA CULTURE ET DU PATRIMOINE

Communication Services / Services de communication

Spring flood outlook.

Winnipeg, Manitoba: Communication Service Manitoba, 2013-

Frequency: Irregular.

CURRENT EDITION: March 2018.

Electronic format only. Print from the Internet.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

Film Classification Board / Commission de classification cinématographique Manitoba

Monthly report.

Winnipeg, Manitoba: Manitoba Sport, Culture and Heritage, Film Classification Board, 2016-

CURRENT EDITION: February 2018.

Information and Privacy Policy Secretariat / Le Secrétariat de la politique d'accès à l'information et de protection de la vie privée

Annual report, The Freedom of Information and Protection of Privacy Act.

Winnipeg, Manitoba: Manitoba Sport, Culture and Heritage, 2017-

Frequency: Annual.

Also available Supplementary statistics (Electronic format only. Print from the Internet.)

CURRENT EDITION: 2016 (Intersessional paper 5, 41st Legislature, 2nd session 2016/17)

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library \(Statistics 2016\)](#)

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

Legislative Library / Bibliothèque de l'Assemblée législative

Selected new titles: some recent additions to the Library collection.

Winnipeg, Manitoba: Manitoba Sport, Culture and Heritage, Manitoba Legislative Library, 2016-

Frequency: Monthly.

CURRENT EDITION: March 2018.

[Information page for Selected New Titles](#)

STATUS OF WOMEN / SITUATION DE LA FEMME

Manitoba Women's Advisory Council / Conseil consultatif des femmes du Manitoba

The status of women in Manitoba.

Winnipeg, Manitoba: Manitoba Women's Advisory Council, 2018.

60 pages.

Also published in French under title: La situation de la femme au Manitoba.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

La situation de la femme au Manitoba.

Winnipeg, Manitoba: Conseil consultatif des femmes du Manitoba, 2018.

60 pages.

Aussi publié en anglais sous le titre: The status of women in Manitoba.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

SUSTAINABLE DEVELOPMENT / DÉVELOPPEMENT DURABLE

Climate Change and Air Quality Branch

Manitoba's report on climate change: progress update on Manitoba's emission reductions as required under section 5 of The Climate Change and Emissions Reductions Act (CCERA).

Winnipeg, Manitoba: Manitoba Sustainable Development, Climate Change and Air Quality Branch, 2018-

Frequency: Every four years.

CURRENT EDITION: 2016 (Sessional Paper 23, 41st Legislature, 3rd session 2017/18)

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

HISTORICAL REPORTS ADDED / RAPPORTS HISTORIQUES AJOUTS

R.J. Whitla & Company Building, 70 Arthur Street.

Winnipeg : City of Winnipeg Historical Buildings Committee, 2007.
42 pages.

Electronic format only. Print from the Internet.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

St. Vital fire hall & police station, 598 St. Mary's Road.

Winnipeg : City of Winnipeg Historical Buildings Committee, 2009.
27 leaves.

Electronic format only. Print from the Internet.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)